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Voorwoord/algemene verantwoording. 
 

Hallo lieve leden, het bestuursjaar is helaas weer bijna voorbij. Hoewel zeker niet alles ging 

zoals verwacht, kijken we als bestuur terug op een mooi jaar! 

 

Aan het begin van het jaar waren we vastberaden om de afdeling verder op te bouwen, maar 

al in de zomervakantie van 2023 veranderde de val van het kabinet dat volledig: we hadden 

nu de verantwoordelijkheid om niet één, maar twee verkiezingscampagnes te voeren 

(namelijk, voor de Tweede Kamer en voor het Europees Parlement). Laten we dus ook 

hiermee beginnen. Op beide campagnes kijken we tevreden terug. We hebben onze focus 

gelegd op onderwijsinstellingen, hebben GroenLinks Rotterdam veel geholpen met acties en 

ook zelf acties georganiseerd! (Tip voor het volgende bestuur: koffiekar acties doen het altijd 

erg goed). Ook was het super dat bij de acties allemaal kandidaten voor de verkiezingen 

konden zijn, met een speciale shoutout naar onze Europese Parlementskandidaat Kenville! 

 

Helaas waren bij onze campagne acties niet altijd evenveel leden. Dit geldt ook voor onze 

‘normale’ activiteiten… Dit is natuurlijk niet heel gek voor een afdeling met een chaotische 

geschiedenis en een niet heel actief ledenbestand. Voor ons was het dus nogal een valkuil 

om dit ledenbestand uit te breiden en actiever te krijgen. Toch hebben we hier echt stappen 

in kunnen zetten en staan we er sowieso al beter voor dan aan het begin van het jaar. Om 

onze zichtbaarheid te vergroten hebben we ook al stappen gezet door actiever te zijn op 

Instagram, langs te gaan bij scholen en contact te leggen met mbo’s om daar ook in de 

toekomst langs te kunnen gaan. We zitten dus echt in een stijgende lijn! 

 

Wat ook helpt om het ledenbestand actiever te maken is door regelmatig activiteiten te 

organiseren. Sinds de vorige AAV hebben wij dat ook volop gedaan! Om even wat 

voorbeelden te noemen: een kletsavond / nieuwe ledenavond na de verkiezingen, een 

activiteit over armoede in Rotterdam, een filmavond, en natuurlijk activiteiten met andere 

afdelingen / commissies: verschillende activiteiten met onze noorderburen van Leiden-

Haaglanden, vogelspotten in de Biesbosch met Brabant-Zeeland en laatst nog een activiteit 

over pers en polarisatie met de commissie Kunst, Cultuur & Media! Helaas zijn er ook 

activiteiten geweest die niet door konden gaan, maar wat we allemaal neer hebben kunnen 

zetten zijn we toch erg trots op! 

 

Wat ook het afgelopen jaar is gebeurd: de uitbouw van onze politieke betrokkenheid. Vrijwel 

altijd was er om de week iemand van ons bij het fractieoverleg van GroenLinks Rotterdam, 

en daarnaast hebben we ook een paar andere afdelingen in de regio bezocht. Helaas 

merkten we wel dat, doordat we het allemaal erg druk hadden, de inhoudelijke politieke 

inbreng vaak wat op de achtergrond raakte. Hopelijk kan het volgende bestuur hier meer tijd 

voor maken.  

Naast contacten met de moederpartij hebben we ook contacten weten te versterken met 

andere jongerenpartijen: met de JS Rijnmond verloopt het contact intussen best wel prima 

en hopelijk kunnen we ook meer samen doen het komende jaar. Ook hebben we via het 

platform 010 tegen racisme contact weten te houden met andere PJO's en activistische 
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bewegingen. Dit moeten we wat ons betreft ook behouden en zeker uitbreiden! En nu we het 

toch over activisme hebben: ook hier hebben we het afgelopen jaar meer tijd geprobeerd te 

steken, maar het verloopt nog stroef. Juist in deze grimmige politieke periode zouden we 

echt sterk moeten zijn in ons activisme, maar vaak als we ons aansloten bij een 

demonstratie kwamen er vrijwel geen leden mee. Hoe we dit kunnen verbeteren is een 

goede vraag, maar ook eentje die binnen heel DWARS speelt. 

 

Tenslotte dan: de technische dingen. Dit jaar hebben we ons best gedaan om wat 

geordendheid op te bouwen in ons bestuur. Sommige ideeën waren wat succesvoller, zoals 

vaste data voor bestuursvergaderingen, een brede en flexibele agenda ontwikkelen en het 

uitwerken van een witboek voor het komende bestuur. Andere ideeën waren wat minder 

succesvol, zoals de ‘DWARSe dinsdag.’ Het was fijn om dit als compleet en gemotiveerd 

bestuur te kunnen doen. Wat wel jammer was is dat we in februari afscheid moesten nemen 

van onze penningmeester Pieter, die vanwege werk een paar maanden in het buitenland 

moest zitten. Als geluk bij een ongeluk wisten we toch ons team te versterken met twee 

nieuwe ad-interim bestuursleden: Berber en Tijmen!  

Als bestuur hebben we allemaal het afgelopen jaar veel geleerd en van alles opgepakt, maar 

daar kunnen jullie uiteraard meer over lezen in de persoonlijke verantwoordingen van 

iedereen :) 

 

Om deze lange verantwoording af te sluiten: het was een jaar met ups en downs, maar over 

het algemeen een succesvol jaar. We hebben de groei van de afdeling voort kunnen zetten 

en hopen dit mooi achter te kunnen laten voor onze opvolgers, die we ook veel succes 

wensen!  

 

Bestuur DWARS Rotterdam-Rijnmond 
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Programma* 
Locatie AAV: Huis van de wijk Carnisse (Texelsestraat 18, Rotterdam) 

 

19:15  Inloop 

19:30  Start AAV 

19:35  Vastellen notulen en Presidium 

19:40  Verantwoording bestuur 

20:00  Pauze 

20:15  Spreker 

20:45  Financiële verantwoording 

20:50  Verslag kascommissie 

20:55  Motivatie nieuw bestuur 

21:10  Verkiezing nieuw bestuur 

21:20  Benoeming Kascommissie Leden 

21:30   Uitslagen verkiezing nieuw bestuur 

21:45   Sluiting 
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Verantwoording Voorzitter 
Zo, wojow, dat ging snel. Het jaar is nu alweer voorbij, maar het voelt nog als gister dat ik in 

het blokhutje achter Rotterdam Centraal stamelend stond uit te leggen waarom ik voorzitter 

van DWARS Rotterdam-Rijnmond wilde worden. Als ik terugkijk naar hoe ik toen was en 

naar hoe ik nu ben, zie ik bijna een heel ander persoon. 

 

Om te beginnen: hoe ik toen was. Opzich was de zomer van 2023 een best leuke periode, 

maar ik was alsnog een bang persoon. Met name was ik bang voor confrontaties en bang 

om het fout te doen. Niet echt hele goede angsten om te hebben als afdelingsvoorzitter. 

Maar hey, zoals ik op de AAV ook had gezegd, hoopte ik juist als persoon hierin te groeien. 

En dat is nogal gelukt! Ik kan me nog herinneren hoe ik eind 2023 voor een klas moest staan 

om het politieke spel van Stichting LOKAAL te presenteren. En hoe ik me dood zweette van 

angst. Ook herinner ik me een paar maanden later, toen ik een speech gaf aan een volle 

zaal vol GroenLinksers en Aboutaleb op de lokale voorjaarsborrel van GroenLinks 

Rotterdam. Ik vertelde in de speech over het meest kwetsbare aan mezelf, mijn achtergrond 

in de jeugdzorg als pleegkind. Toch voelde ik me helemaal niet zo bang meer. Als voorzitter 

ben ik namelijk erachter gekomen dat, naast de angsten die ik net noemde, mijn grootste 

angst was om mezelf te zijn. Het afgelopen jaar ben ik daarom meer ‘mezelf’ geworden. Ik 

begon me meer thuis te voelen bij DWARS en GroenLinks en heb een band opgebouwd met 

mijn bestuursgenoten! Dus, Farah, Priscilla, Pieter, Berber en Tijmen: bedankt dat jullie er 

het afgelopen jaar / halfjaar waren. Bedankt dat ik met jullie mocht samenwerken en groeien 

als persoon. Ook bij jullie allemaal heb ik zien groeien als bestuursleden, dus wees ook 

vooral trots op jezelf!  

 

Ik wil ook even stilstaan bij hoe ik het deed als voorzitter. Na een jaar kan ik zeggen dat ik 

het hele jaar ambitieus ben geweest en heb geprobeerd met verschillende organisaties en 

afdelingen contact te leggen. Helaas ging dit niet altijd even goed, miscommunicaties heb je 

altijd, maar toch ben ik trots op hoe ik echt heb geprobeerd om de afdeling weer op de kaart 

te zetten. Met name het feit dat ik contact heb geprobeerd te leggen met mbo’s in Rotterdam 

is iets waar ik trots op ben. Wat ik ook aan mezelf heb gemerkt is dat ik vastberaden ben om 

dingen door te zetten, ook al zijn er obstakels. Het afgelopen jaar zijn er activiteiten geweest 

die in het roet dreigden te lopen, maar ik heb echt altijd geprobeerd om deze door te laten 

gaan. Tenslotte heb ik het gevoel dat ik ondersteunend ben geweest naar m’n bestuur. Als er 

dingen waren konden mensen het bij me kwijt, en ik heb altijd geprobeerd om tijd te maken 

om bestuursleden te helpen met bepaalde dingen. 

 

Toch zijn er natuurlijk ook minpuntjes. Ik had het afgelopen jaar misschien sterker moeten 

optreden bij conflicten. Hierbij merk ik toch die angst voor conflict. Ook verliep het contact 

met anderen niet altijd super, wat ik ook van mezelf jammer vind. Maar het grootste 

probleem is denk ik toch motivatie. De verkiezingscampagne aan het begin van het jaar heeft 

me wel echt uitgeput, en het maakte het niet beter dat ik alsmaar kritischer werd richting de 

politieke lijn van GroenLinks-PvdA (met name rondom Israël-Palestina, maar ook gewoon de 

manier waarop we ons in het politieke landschap profileren). Ik voelde me steeds meer 

machteloos en begon te twijfelen of ik me nog echt bezig wilde houden met de politiek. 

Daarom verloor ik zeker afgelopen winter echt wel wat motivatie en dat is gewoon zonde 

geweest. Veel dingen die ik had moeten doen heb ik een beetje achterwege gelaten, maar ik 

hoop vooral dat mijn opvolger hier wel de motivatie voor gaat hebben! Uiteindelijk heb ik de 
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motivatie weer opgepakt, maar ook vanwege persoonlijke drukte heb ik lang niet al mijn 

plannen kunnen uitvoeren.  

 

Dit was het dus wel voor mijn verantwoording. Ik heb nog best veel te vertellen, maar alle 

diepgaande vragen kun je gerust stellen op de AAV! Wat ik nog wel wil zeggen is dat ik 

helaas niet doorga als bestuurslid het komende jaar, omdat ik (waarschijnlijk) op uitwisseling 

ga voor een halfjaar. Maar jullie zijn nog niet van me af hoor! Als ik eenmaal terug ben zal ik 

uiteraard weer langskomen bij activiteiten. Maar voor nu dus tot ziens, 

 

Khan van Tol, ‘master’ Rotterdam-Rijnmond 
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Verantwoording Secretaris en Vicevoorzitter. 

Lieve DWARS’ers, 

Zoals gewoonlijk wil ik beginnen met het grootste compliment naar mijn bestuur. We hebben 
niet altijd een makkelijk jaar gehad maar we hebben er wel altijd het beste van gemaakt en ik 
ben trots op wat we toch nog neer hebben gezet.  

Ik wil beginnen met mijn secretaris taken, de tweede helft van het jaar is mij beter af gegaan 
dan de eerste helft. Nu waren dingen zoals het ledenbestand en makkelijker omdat ik er al  
meer aan gewend was en dit maakte dat ik ook weer meer tijd had voor andere dingen, ik 

heb namelijk eindelijk een nieuwsbrief verstuurd 😊, eerste tijd lukte het niet omdat de leden 

er niet goed in stonden en daarna geef ik toe heb ik het zo druk gehad met andere dingen 
dat dit niet heel hoog op mijn lijstje stond en mijn excuus hiervoor want het hoort wel bij de 
secretaris taken.  

Het updaten van de website heeft ook even on hold gestaan maar daar ben ik nu mee bezig 
dat ze grootste dingen kloppen voor het volgende bestuur, en ze hier niet meer veel aan 
hoeven te veranderen. 

Campagne: Toen ik dit jaar campagne als portefeuille nam dacht ik aan het einde van het 
jaar een campagne prima, is te doen, maar zoals iedereen weet was dat niet het geval. Uit 
het niets een tweede kamer verkiezing stond zeker niet op mijn agenda maar denk dat we dit 
goed hebben neer hebben gezet als afdeling. Ook wil ik enorme waardering uitspreken naar 
Luna en de rest van het LB. Een week bestuur zijn en dan dit opzetten echt respect. Wij 
hebben zelf veel met GL gedaan. Dan de verkiezing van EU, daar zitten we nu nog midden 
in (wanneer ik deze verantwoording schrijf) we hebben gekozen om deze keer zelf geen 
grote actie te doen door drukte bij iedereen, en vooral ook bij mij. We gaan dus vooral met 
GroenLinks mee doen en hebben zelf 2 flyer en HAH acties gepland, maar we zetten ons 
zeker wel in zeker omdat we natuurlijk zelf ook een DWARSe kandidaat hebben in onze 
afdeling. 

Vicevoorzitter: Ik heb dit jaar goed contact gehad met Khan, vaak belletjes over de stand van 
zaken en andere relevante dingen die er op dat moment gaande waren. Ook heb ik een 
aantal voorzitters overleggen overgenomen en dit heb ik altijd heel leuk gevonden om te 
doen en heb hier ook weer veel van geleerd. 

Ik heb nog genoeg andere dingen gedaan in dit jaar samen met mijn bestuur, natuurlijk 
activiteiten georganiseerd, sociale media post gemaakt en natuurlijk vergaderd. Ik heb enorm 
veel geleerd dit jaar en dit had ik echt niet willen missen met jullie allemaal, dus bedankt en 
ik zie jullie allemaal op de AAV 

 

Kusjes, knuffels, 

Farah Bijl 
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Verantwoording Penningmeester 
 

Beste DWARSers, 

 

Pas een aantal maanden geleden, in maart 2024, nam ik het penningmeesterschap van jullie 

prachtige vereniging op mij. Ik vond het  een eer om deze rol te vervullen en ik ben blij om 

een bijdrage te kunnen leveren aan de verdere ontwikkeling en groei van onze afdeling en 

daarmee mijn steentje bij te dragen aan onze mooie vereniging. 

In deze korte tijd heb ik veel geleerd over de vereniging en haar unieke karakter. DWARS is 

een gemeenschap van betrokken, bevlogen en kritische jongeren die samen streven naar 

een eerlijke, duurzame en inclusieve samenleving. Dit zie ik terug in de diverse activiteiten 

en de betrokkenheid van onze leden, die zich met hart en ziel inzetten voor onze idealen. Dit 

is iets wat ik nog nooit eerder meegemaakt heb. 

Als penningmeester had ik de taak om te zorgen voor een gezonde financiële basis van onze 

vereniging. Dit houdt toezicht op de inkomsten, uitgaven en de begroting in. Aangezien ik al 

enkele financiële ervaring had heeft dit verder geen moeilijkheden met zich meegebracht en 

kan ik jullie vertellen dat de financiële cijfers een accuraat beeld geven van de staat van de 

afdeling. (Zie later de financiële verantwoording) Wel heb ik even moeten wennen aan het 

voor mij nieuwe boekhoudsysteem, maar met de hulp van Khan is dat helemaal 

goedgekomen 

De portefeuilles ‘lokale politiek’ en ‘activiteiten’ lagen (deels) ook bij mij. Over de portefeuille 

lokale politiek zal ik eerlijk tegen jullie zijn, dit was niets voor mij en het bracht mij geen 

energie hier op de hoogte van te blijven. Mocht ik volgend jaar herkozen worden, geef ik 

deze graag aan een ander bestuurslid door. Op het gebied van activiteiten moest ik ook even 

inkomen, maar dit heb ik nu redelijk onder de knie. 

Als laatst wil ik een moment nemen om mijn bestuurgenoten te bedanken. Zonder jullie had 

ik nooit hier gezeten. Jullie bieden me de ruimte die ik nodig heb met alle andere enorm 

drukke dingen die ik doe in mijn leven, maar houden me ook scherp. Jullie openheid en 

bereidheid om altijd mijn vragen te beantwoorden hebben mij enorm geholpen om te 

integreren binnen DWARS.  

 

Hartelijke groet, 

Berber Keane 

Penningmeester DWARS Rotterdam-Rijnmond  
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Verantwoording Algemeen bestuursleden 
 

Priscilla Nanhu. 

Ik ben algemeen bestuurslid. Ik heb mij vooral bezig gehouden met de sociale media. Dat wil 

zeggen, het maken van instagram posts, voor ondere activiteiten en het versturen van 

whatsapp berichtjes in de groepsapp. In het tweede helft van mijn bestuursjaar heb ik minder 

activiteiten bijgewoond dan in de eerste helft. Dit kwam vooral door persoonlijke 

omstandigheden waardoor ik er soms niet bij kon zijn en door drukte met werk en school. Ik 

had in de tweede helft van mijn bestuursjaar best wat moeite met het bijhouden van mijn 

DWARS verantwoordelijkheden. Dit omdat ik het lastig te combineren vondt met mijn steeds 

drukker wordende persoonlijke leven.  

De laatste dingen waar ik mij mee bezig heb gehouden voor het einde van mijn bestuursjaar 

zijn onder andere het maken van een explainer voor de Europese verkiezingen en het 

organiseren van een vegan BBQ als afsluitertje. 

Ik blik positief terug op mijn bestuursjaar bij DWARS Rotterdam- Rijnmond.  Ik heb veel 

mogen leren, en veel kansen gekregen om mij persoonlijk te ontwikkelen, daarnaast heb ik 

ook veel leuke mensen ontmoet. Ik wil mijn medebestuursgenoten bedanken voor deze 

leerzame periode vol gezelligheid! 

Groetjes,  

Priscilla. 

 

Tijmen van der Zee. 

Hoi! 

 

Mijn naam is Tijmen. Ik heb sinds begin dit jaar mee mogen besturen als ad interim 

algemeen bestuurslid van de afdeling DWARS Rotterdam-Rijnmond. 

Omdat ik maar beperkte tijd heb mogen besturen heb ik niet erg veel bereikt. Wél heb ik 

bijvoorbeeld mede een opiniestuk geschreven, hier en daar mijn mening gegeven over 

dingen en ben ik ook naar enkele activiteiten geweest. 

Ik wil jullie, de leden, graag bedanken voor deze mooie en leerzame ervaring binnen 

deze leuke afdeling. 

Groetjes Tijmen. 
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Financiële verantwoording 
Beste DWARSers, 

 

Als penningmeester geef ik jullie bij deze graag de financiële verantwoording van het 

afgelopen jaar. Aangezien de bestuursperiode niet overlapt met het boekjaar, zal ik uitgaven 

van verschillende boekjaren presenteren. In de afgelopen kasco vergadering zijn de cijfers 

van november tot 24 mei goedgekeurd. Onderaan dit verslag vinden jullie de winst- en 

verliesrekening van 2023, en de winst- en verliesrekening van 2024 tot op heden. 

 

Kosten 

Van november tot nu zijn diverse kosten gemaakt. 

Eerst zal ik de kosten voor activiteiten toelichten. We hebben in totaal 150 euro uitgegeven 

aan de zaalhuur voor verschillende activiteiten, zoals de filmavond op internationale 

vrouwendag. We hebben 16 euro uitgegeven aan een pre-congres activiteit die uiteindelijk 

niet meer is doorgegaan. Het lijkt mij in de toekomst beter dat het wordt geminimaliseerd 

geld te verliezen aan dit soort uitgaven. 22,60 is betaald aan drankjes van een gezelligheids 

activiteit en 105,93 aan het kerstdiner met afdeling Leiden-Haaglanden. Tot slot is 42,45 aan 

een nieuwe ledenavond en 5,66 aan de Klassieker met DWARS Noord-Holland - Flevoland 

uitgegeven.  

 

De bankkosten waren 72,26. De kosten voor een EHBO cursus voor een van onze 

bestuursleden betroffen 115 euro. 

Vervolgens licht ik de overige kosten toe. 22,50 is uitgegeven aan cadeautjes voor het 

presidium op de winter AAV. 72,26 is uitgegeven aan een vlag. Ook werd er 115 euro 

besteed aan een EHBO cursus voor bestuursleden. 

 

Inkomsten: 

We hebben als enige inkomen elke 4 maanden de 400 euro van dwars landelijk ontvangen 

(1200 per jaar), zo zijn alle uitgaven gefinancierd. 

Wij hopen jullie met deze financiële verantwoording een goed overzicht te hebben gegeven 

van hoe het budget van DWARS Rotterdam-Rijnmond. is besteed. Mocht je nog vragen of 

opmerkingen hebben naar aanleiding van deze verantwoording, dan horen wij dit uiteraard 

graag. Wij kijken uit naar een succesvol en financieel stabiel nieuw boekjaar. 

 

 

 

 

 

Winst en verliesrekening 2023 
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Winst en verliesrekening 2024 
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Verslag kascommissie 
Kascontrole verslag  

Afdeling:  Rotterdam Rijnmond 

Datum:  24-05-2023 

Aanwezigen.   

penningmeester: Berber Keane 

Bestuurslid: Farah Bijl 

Kasco: Gijs Broere 

Nagekeken door Kasco leden: Minne van der Mast en Jarno Bongers 

 

Kasco verslag 24 mei 2024 

Aanwezig: Berber (penningmeester), Farah (bestuurslid), Gijs (kascommissie) 

Alle uitgaven sinds 1 november tot 24 mei zijn verantwoord en goed. We zijn blij om te zien 

dat de administratie op orde was. Een paar kleine dingetjes zijn nog gefixt tijdens de 

kascontrole. Het enige wat nu nog verbeterd moet worden is de data waarin uitgaven in e-

boekhouden staan, en de data van daadwerkelijke uitgave in Triodos.  

Daarnaast adviseer ik de afdeling om discussie te voeren over of er wel of geen Heineken 

geschonken wordt bij hun get-togethers. De motie die origineel was aangenomen in 2019 is 

vaag over andere organen dan het landelijk bestuur, dus daar is ruimte voor.  

Helaas konden er geen twee kascommissieleden aanwezig zijn bij de kascontrole, dat 

hebben we opgelost door de overige kascommissieleden later nog de boekhouding te laten 

controleren. 

Tot slot: we zijn blij met het functioneren van de penningmeester, en vinden dat de afdeling 

blij mag zijn met dit bestuurslid. We wensen de afdeling nog veel geluk in de toekomst.  

 

Gierige groetjes 

Gijs, Minne en Jarno 

 

PS: luistertip: “Geld is overbodig” van Kinderen voor Kinderen 
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Motivatie nieuw bestuur. 
Voorzitter 

Tony van der Linden: 

Hallo luitjes! Ik ben Tony, Ik ben 20 jaar oud en ik woon op dit moment in Rotterdam Zuid in 

de wijk Vreewijk. Je kent me misschien al via mijn functie als Algemeen bestuurslid bij 

DWARS Landelijk afgelopen jaar. Ik vond dat echt leerzaam en super leuk om te doen! 

Komend jaar wil ik alleen graag nog wat leukers doen, namelijk voorzitter zijn in onze mooie 

afdeling!! Ik woon al het merendeel van mijn leven in Rotterdam en heb zes jaar lang in 

Dordrecht gewoond. Tijdens die jaren heb ik van dichtbij meegemaakt wat het betekent om in 

armoede te leven en slachtoffer te zijn van een falende overheid. Een overheid die bewust 

het sociale vangnet liet krimpen en de problemen van de toekomst niet oploste. Onze 

problemen dus. Mijn motivatie om een rechtvaardige en groene samenleving te creëren 

begon daar en ik ben jong gestart met allerlei dingen doen, waaronder DWARS Landelijk 

bestuur in de vorige periode. Nu wil ik graag in onze afdeling aan de slag.  

 

Komend jaar afdelingsvoorzitter zijn lijkt mij niet alleen leuk, maar ik denk ook dat ik de 

positie goed kan invullen. Ik heb veel ervaring met vergaderen en heb in een jaar met twee 

verkiezingen en veel moeilijke momenten tijdens mijn bestuursjaar veel mogen leren over 

hoe je een team bij elkaar houdt en doelen behaald. Ik wil deze ervaring graag meenemen 

en vertalen in een efficiënte manier van vergaderen en een bestuur draaiende houden. 

Politiek gezien wil ik met DWARS-RR veel betrokken zijn op politieke onderwerpen binnen 

onze afdeling en veel onze stem laten horen richting de lokale GroenLinks fracties. Hiervoor 

wil ik bijvoorbeeld dicht op de inhoud zitten om onze mening duidelijk en sterk te maken. Tot 

slot wil ik vanuit de voorzittersrol actief werken aan het aantal (actieve) leden vergroten 

binnen onze afdeling, Ik heb een jaar op de portefeuille ledenwerving gezeten bij DWARS 

landelijk en heb veel kennis opgedaan over wat we als DWARS moeten doen om meer 

nieuwe leden te trekken. Dit wil ik graag vanuit afdelingsniveau inzetten door onze afdeling 

goed te vertegenwoordigen! 

 

Ik kijk uit naar de AAV! Hopelijk ben jij er ook :) 

 

Amine Amraoui: 

Sollicitatiebrief Amine Amraoui voor Voorzitter van DWARS Rotterdam-Rijnmond Hoelang 

ben je al actief bij DWARS of GroenLinks? Sinds mijn 18e heb ik altijd op GroenLinks 

gestemd, maar ben pas sinds eind 2023 actief binnen GroenLinks als bestuurder bij de 

afdeling Drechtsteden. Hier beheer, ondersteun en help ik alle fracties van GroenLinks in hun 

werk. Ook organiseer ik Politiek Cafés en werk ik samen met leden om oplossingen te 

vinden voor lokale vraagstukken. Deze stap werd mede mogelijk gemaakt door een goede 

vriend, Ruben Schilt, commissielid van de PvdA in Dordrecht. Hij verwees mij naar deze 

positie. Interessant genoeg was Ruben ook degene die verantwoordelijk was voor het lekken 

van de Chemours-documenten. Bovendien stemde ik bij elke verkiezing drie keer voor 

GroenLinks via de machtigingsprocedure, omdat er altijd mensen zijn die niet willen 

stemmen of er geen tijd voor hebben. Ik vind dat alle ouders dit zouden moeten doen, omdat 

de jongerenstem op links meer invloed zal hebben dan ouders die beide VVD stemmen voor 

hun eigen hachje. Heb je al ervaring binnen DWARS, GroenLinks of met een andere 
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relevante functie (bijvoorbeeld een bestuursfunctie bij een sport- of studievereniging)? Ik ben 

de voormalige voorzitter en penningmeester geweest bij RADICAAL, de landelijke 

jongerenorganisatie van BIJ1. Ik heb grotendeels geholpen bij de opbouw van deze 

organisatie en, naar mijn gevoel en dat van de leden, de taken van voorzitter uitstekend 

uitgevoerd. Ik heb ervoor gezorgd dat er een goede verbinding was tussen de leden en de 

partij. Ik vond het ook bijzonder leuk om bijeenkomsten en (leden)vergaderingen te 

organiseren en deze voor te zitten. Daarnaast heb ik als teamleider/manager gewerkt bij 

verschillende bijbaantjes, waaronder een pizzeria, Grieks restaurant, fulfilment-centra, 

marketingcommunicatiebureau en werkgroepen binnen mijn mbo-school. Mijn (wellicht) 

relevante mbo vakken waren: marketing, communicatie, mediamanagement, 

marktonderzoek, PR, promotie, het organiseren van een event, projectmanagement, foto- en 

cameratechniek, conceptontwikkeling, contentcreatie, en nog veel meer. Ik haalde veel 

voldoening uit het tevreden houden van de mensen waarvoor ik verantwoordelijk was. Dit is 

voor mij het belangrijkste teken van goed leiderschap; mensen voelden zich vrij om hun 

mening te uiten en kritisch te zijn wanneer dat nodig was, omdat ze wisten dat ik hier 

discreet mee omging. Ook probeer ik zo kort mogelijke lijntjes te houden met dit soort 

(lokale) organisaties, want je weet maar nooit wanneer je ze nodig zal hebben. Onlangs was 

ik ook actief bij 'Het Vogelnest', een geïmproviseerd buurthuis gemaakt van een container op 

het Vogelplein in Dordrecht. Het bevindt zich in een kwetsbare wijk met veel criminaliteit en 

armoede. Ik had vaak de leiding over het buurthuis, deelde koffie uit en zorgde voor sociale 

controle op het plein. Ik had veel te maken met mensen van allerlei achtergronden en moest 

vaak ingrijpen bij lastige en gevaarlijke situaties, waaronder situaties met vuurwapens. Ik 

vond het een inspirerende werkplek waar ik veel voor mensen heb kunnen betekenen, 

inclusief individuele hulp aan bewoners van de wijk. Tegenwoordig leid ik en neem ik deel 

aan verschillende commissies en werkgroepen bij GroenLinks Drechtsteden, DWARS en de 

JS. Enkele voorbeelden hiervan zijn Jongeren, Ledenwerving, Antifascisme, Sport, Politiek 

Café, fusering en Voedselverdeling voor daklozen. Wat doe je in het dagelijks leven? Mijn 

dagelijkse leven omvat het besturen van GroenLinks Drechtsteden, sporten, voeding, lezen, 

actief zijn in GroenLinks/DWARS en de PvdA/JS, liefdadigheidsacties, netwerken, 

wetenschap, tandheelkunde, leren van en luisteren naar mensen, koken, vrijwilligerswerk, 

regulier contact met de regio en vrienden, en up-to-date blijven met de laatste 

ontwikkelingen. Ik doe op dit moment vwo via LOI, met als doel om de studie tandheelkunde 

te volgen in de toekomst. Dit is een erg flexibele studie aangezien ik het volledig online kan 

volgen op mijn eigen tempo. Persoonlijk ben ik een erg ontdekkend persoon, ik heb altijd wel 

een nieuwe hobby of interesse die ik probeer te verkennen om te kijken of het wat voor mij is 

of kan bijdragen aan mijn persoonlijke ontwikkeling, denk aan binnenhuisarchitectuur, 

fashion, enzovoort. Waarom wil je solliciteren voor het Bestuur van DWARS Rotterdam-

Rijnmond? Mijn interesse in deze rol komt voort uit mijn zeer diepgewortelde passie voor de 

idealen van DWARS en mijn sterke overtuiging dat ik een waardevolle bijdrage kan leveren 

aan de vereniging. Als lid van DWARS heb ik uit eerste hand ervaren hoe belangrijk het is 

om een stem te hebben in het politieke landschap en om actief bij te dragen aan positieve 

verandering. Mijn betrokkenheid bij GroenLinks heeft me gevormd en ontwikkeld, met behulp 

van collega's en kritische partijgenoten, tot een gepassioneerde voorvechter van sociale 

rechtvaardigheid, duurzaamheid en linkse, progressieve politiek. Als voorzitter van DWARS 

Rotterdam Rijnmond zie ik het als mijn missie om de stem van de leden te 

vertegenwoordigen, te verdedigen en te versterken, zowel binnen als buiten de vereniging. Ik 

geloof sterk in het belang van inclusiviteit en diversiteit en wil mij inzetten voor een 

vereniging waarin iedereen zich gehoord en vertegenwoordigd voelt, ongeacht hun afkomst, 

(gender)identiteit, levensovertuiging of geloof. De politiek lijkt mij een logische plek om meer 

voor anderen en dus ook jongeren te betekenen. Nog steeds bepaalt je postcode voor een 

groot deel je toekomst, en daar ben ik het niet mee eens. Ik wil omkijken naar jongeren die 
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wel wat hulp kunnen gebruiken. En dat wil ik blijven doen, ook als voorzitter van DWARS 

Rotterdam-Rijnmond. Mijn ervaring met leiderschap, communicatie en organisatie maakt mij 

zeer geschikt voor deze rol. Ik ben vastbesloten om het beste uit DWARS te halen en samen 

met mijn medebestuursleden te werken aan een bloeiende en groene toekomst voor onze 

vereniging. Kortom, ik solliciteer naar de functie van voorzitter van DWARS RR omdat ik 

geloof in de kracht van onze politieke jongerenorganisatie en omdat ik mij wil inzetten voor 

een betere en rechtvaardigere wereld. Met de positie als voorzitter van de beste politieke 

jongerenorganisatie van dit land, is die kans binnen handbereik. Ik wil als voorzitter de 

volgende dingen uitvoeren: - Een goede verbinding tussen de diverse GroenLinks 

gemeentefracties en DWARS RR, wat voordelen brengt zoals meer leden, budget en een 

sterkere vertegenwoordiging van jongeren in Rotterdam, Rijnmond en de Drechtsteden. - 

Een verbeterde en toegankelijkere website. Er staat een hoop oude informatie op die al 2 

jaar oud is, sommige dingen werken niet even goed. Dit zal waarschijnlijk een landelijke 

oplossing vereisen, maar uiteindelijk zijn wij ook gewoon deel van DWARS landelijk en 

kunnen we samen met andere fracties een plan presenteren om de algemene website, en 

dus ook de landelijke websites te verbeteren. - Een nieuw pand openen voor DWARS en 

GroenLinks Rotterdam-Rijnmond. Dit pand kan openstaan voor meer mensen die een 

vergaderplek vereisen, inclusief JS en PvdA, met mogelijk een subsidiedeal. - Seize the 

means of production: We moeten onze eigen productiemiddelen bezitten. Dit bespaart 

kosten en geeft ons regie over onze werkzaamheden. Willen we stickers, flyers en ander 

materiaal? Dan printen we die zelf wel, dit bespaart een hoop kosten en geeft ons regie over 

onze eigen werkzaamheden en ‘takes the middleman out of the equation.’ - Samenwerking 

met JS Rijnmond. Samenwerking op verschillende vlakken zoals activiteiten en discussies is 

essentieel voor succes. - Inclusievere huisregels, stijl en reglement. DWARS moet 

toegankelijk zijn voor alle gemeenschappen in Rotterdam, inclusief christenen, moslims en 

joden, en moeten we zorgen voor een bovengemiddeld vrouwvriendelijke omgeving. - Meer 

aandacht voor de diverse gemeenschappen in Rotterdam, zoals Surinamers, Turken, 

Marokkanen, Antillianen en Kaapverdianen. Inclusief het aanbieden van gebedsruimtes en 

halal-voorzieningen. - DWARS Rijnmond als een productiemaatschappij: een netwerk 

opbouwen van mensen uit alle sectoren die kunnen bijdragen aan de afdeling. Wat lijkt je 

leuk aan de functie van voorzitter? De mogelijkheid om de stem van DWARS-leden te 

vertegenwoordigen en te versterken, zowel binnen als buiten de vereniging. Het kunnen 

leiden van inspirerende projecten en evenementen die bijdragen aan de groei en 

ontwikkeling van de vereniging. De kans om samen te werken met gemotiveerde en 

gepassioneerde medebestuursleden en leden van DWARS. Het uitdragen en verdedigen van 

groene en linkse idealen in het politieke landschap. Het kunnen bijdragen aan het 

vormgeven van een inclusieve en diverse vereniging waarin iedereen zich gehoord en 

vertegenwoordigd voelt. Waarom denk jij dat je geschikt bent als voorzitter van DWARS? 

Mijn geschiktheid als voorzitter van DWARS komt voort uit een combinatie van ervaring, 

toewijding en een diepgewortelde passie voor onze groene en linkse idealen. Als actief lid 

van DWARS heb ik niet alleen de vereniging van binnenuit leren kennen, maar ook de 

dynamiek en diversiteit van onze leden begrepen. Mijn ervaring met leiderschap, zowel 

binnen als buiten DWARS, heeft me geleerd om effectief te communiceren, te inspireren en 

samen te werken in teamverband. Ik ben verantwoordelijk en kan goed de leiding nemen, en 

mijn vermogen om out-of-the-box te denken heeft me in het verleden geholpen om nieuwe 

wegen te verkennen en innovatieve oplossingen te vinden. Wat mij onderscheidt, is mijn 

vastberadenheid om een inclusieve en diverse vereniging te creëren waarin iedereen zich 

gehoord en vertegenwoordigd voelt. Ik ben flexibel en kan me makkelijk aanpassen aan 

nieuwe situaties, en mijn vermogen om kritisch te zijn en respectvol te blijven maakt mij een 

effectieve en evenwichtige leider. Bovendien ben ik vastbesloten om DWARS te 

vertegenwoordigen als een inclusieve en diverse vereniging waarin iedereen zich gehoord 
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en vertegenwoordigd voelt. Zoals eerder genoemd, is mijn inzet voor een groenere en 

rechtvaardigere toekomst onwrikbaar en ik zie het voorzitterschap als een kans om deze 

visie te realiseren binnen DWARS en daarbuiten. Wat hoop je nog te leren als voorzitter? Als 

voorzitter van DWARS hoop ik mijn leiderschapsvaardigheden verder te ontwikkelen door 

effectief te kunnen omgaan met diverse uitdagingen en situaties binnen de vereniging. Ik wil 

leren hoe ik een inclusieve en diverse omgeving kan creëren waarin iedereen zich gehoord 

en vertegenwoordigd voelt, ongeacht hun achtergrond of overtuigingen. Daarnaast hoop ik 

mijn kennis en vaardigheden op het gebied van lobbyen, onderhandelen en samenwerken 

met andere organisaties te vergroten. Ik wil ook mijn communicatievaardigheden verbeteren 

door actief te luisteren naar de behoeften en ideeën van de leden en deze te vertalen naar 

concrete acties en initiatieven. Wat is volgens jou de belangrijkste politieke ontwikkeling waar 

DWARS op kan inspelen en hoe blijf je die volgen? Volgens mij is de belangrijkste politieke 

ontwikkeling waar DWARS op kan inspelen de toenemende druk op jongeren in Nederland, 

vooral op het gebied van woningnood en toegang tot mentale zorg. Voor DWARS is het 

essentieel om in te spelen op deze kwesties en te pleiten voor sociale rechtvaardigheid, 

inclusiviteit en duurzaamheid. Daarnaast zie ik de opkomst van extreemrechts en het 

daarmee gepaard gaande gevaar voor onze democratische waarden als een belangrijk 

aandachtspunt. Als voorzitter zou ik pleiten voor een inclusieve en diverse samenleving, en 

me inzetten voor het bestrijden van intolerantie, discriminatie en xenofobie. Dit omvat het 

organiseren van debatten, campagnes en acties die de waarden van DWARS benadrukken 

en onze stem laten horen in het politieke debat. Ik zou ook nauw samenwerken met andere 

organisaties en partijen die dezelfde idealen delen om onze gezamenlijke impact te 

vergroten. Als je aan het einde van je bestuursjaar bij DWARS terug zou kijken, wanneer zou 

je tevreden zijn? Ik zou tevreden zijn als we als vereniging significante stappen hebben gezet 

in het realiseren van onze doelen en idealen. Een succesvol bestuursjaar zou voor mij 

betekenen dat we een sterke en actieve betrokkenheid van onze leden hebben weten te 

behouden en te vergroten. Ik zou ook tevreden zijn als we effectief hebben ingespeeld op de 

belangrijkste politieke kwesties van onze tijd en als we hebben bijgedragen aan het creëren 

van een inclusieve en diverse vereniging waarin iedereen zich gehoord en vertegenwoordigd 

voelt. Daarnaast zou ik tevreden zijn als we sterke banden hebben gesmeed met andere 

organisaties en partijen die onze idealen delen, en als we nieuwe en innovatieve projecten 

en initiatieven hebben kunnen lanceren die bijdragen aan een groenere en rechtvaardigere 

toekomst. Het vergroten van ons ledenaantal en het versterken van onze positie in het 

politieke landschap van Rotterdam en Rijnmond zou voor mij ook een belangrijk teken van 

succes zijn. Hoe ziet jouw beschikbare tijd eruit volgend bestuursjaar? Mijn beschikbare tijd 

volgend bestuursjaar zal volledig gewijd zijn aan het vervullen van mijn taken als voorzitter 

van DWARS. Ik ben bereid mijn studie flexibel in te richten en een tussenjaar te nemen 

indien nodig, zodat ik mijn volledige aandacht kan richten op het voorzitterschap van 

DWARS. Ik ben vastbesloten om mijn tijd en energie te investeren in het leiden en versterken 

van de vereniging, en ik ben bereid om de nodige offers te brengen om dit te bereiken. 

Gabriel Gomes Barros 

Beste leden van de afdeling, Mijn naam is Gabriel Gomes Barros, een neurodiverse (ADHD) 

Rotterdammer met Kaapverdiaanse roots. Momenteel ben ik bezig met mijn laatste jaar 

bestuurskunde en mijn tweede jaar rechtsgeleerdheid aan de Erasmus Universiteit 

Rotterdam. Mijn keuze voor bestuurskunde komt voort uit een diepgewortelde interesse in 

het openbaar bestuur en de ambitie om met mijn talenten vooruitgang te boeken in 

maatschappelijke vraagstukken. Niet alleen mijn studies dragen bij aan mijn sterke 

rechtvaardigheidsgevoel, maar ook mijn nevenactiviteiten. Ik stel mezelf kandidaat voor de 

rol van voorzitter van het bestuur van DWARS Rotterdam Rijnmond. Op dit moment ben ik al 

actief binnen DWARS als voorzitter van de zorg- en welzijnscommissie. Ik stel me kandidaat 
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omdat ik me actiever wil inzetten binnen de regio voor DWARS. Als geboren en getogen 

Rotterdammer wil ik graag iets betekenen voor de stad en voor onze DWARS-leden. Mijn 

doelen als voorzitter van DWARS zijn om een nog hechtere regio te worden, waarin DWARS 

voor alle leden meer als een familie gaat voelen met gelijkgestemde mensen. Ik wil een 

veilige omgeving creëren waar we met elkaar in gesprek kunnen gaan over onze sociale en 

groene idealen. Daarnaast wil ik de afdeling laten groeien en meer jongeren lid laten worden 

van DWARS. Het is ook belangrijk dat we als DWARS zichtbaar blijven in de stad en alvast 

samen met GroenLinks voorwerk kunnen verrichten in aanloop naar de 

gemeenteraadsverkiezingen van 2026. We zijn tijdens de Provinciale en Europese 

verkiezingen de grootste geworden; nu willen we dat ook tijdens de 

gemeenteraadsverkiezingen bereiken. Met tien jaar ervaring in jongerenparticipatie ben ik 

trots op de resultaten die ik heb bereikt. De afgelopen jaren heb ik jongeren gestimuleerd om 

actief hun rechten te claimen. In diverse besturen heb ik op strategisch niveau 

jongerenparticipatie bevorderd en hun perspectief vertegenwoordigd bij sleutelpersonen op 

landelijk niveau. Voorbeelden hiervan zijn diverse ministeries, directies van 

(welzijns)organisaties, de Tweede Kamer en belangengroepen. Zoals op mijn CV te zien is, 

heb ik vaak in besturen de voorzittersrol op mij mogen nemen. Wat mij kenmerkt, is mijn 

gedrevenheid, sociale karakter en betrouwbaarheid. Ik kan niet tegen ongelijkheid en zet me 

al een tijd in tegen het onrecht dat jongeren en kinderen in Nederland wordt aangedaan. 

Deze eigenschappen wil ik graag benutten als voorzitter van Dwars Rotterdam-Rijnmond. 

Met strijdbare groeten, Gabriel Luciano Gomes Barros (hij/hem) 

Gabriël heeft ook een B1-versie en een Engelse versie geschreven, deze zijn in de bijlage te 

vinden (p.18) 

 

Secretaris 

 

Penningmeester 

Efraim Duman 

Mijn naam is Efraim Duman, ik ben 25 jaar oud en werk als elektrotechnisch specialist in de 

scheepsbouw in Schiedam. Sinds enkele maanden ben ik lid van DWARS, en ik wil mij nu 

graag actiever inzetten binnen de vereniging. Ik geloof dat ik een goede kandidaat ben voor 

de functie van penningmeester aangezien ik een passie heb voor alles wat met techniek en 

wiskunde te maken heeft (zoals menig DWARSer, die de fout heeft gemaakt mij hiernaar te 

vragen, kan beamen) en uitstekend kan communiceren en samenwerken in teamverband. 

Algemeen bestuurslid 
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Benoeming Kascommissie leden 
Joshua Paans: 

Heyhoi allemaal, Joshua (hij/die) hier. Ik vind het erg leuk om voorgedragen te worden als 

Kascommissielid voor het komende bestuursjaar, helaas kan ik alleen niet bij de AAV zijn. Ik 

ben al een paar jaar actief bij DWARS, voornamelijk op landelijk niveau bij de Congres- 

Zoek- en Campagnecommissie alsook OverDWARS maar ook bij DWARS Utrecht. Daar ben 

ik o.a., net zoals bij DWARS Limburg, afgelopen jaar Kascommissie geweest. Die taken zijn 

mij goed bevallen en heb ik samen met mijn KasCollega's goed uitgevoerd. Ook leuk, in 

2022-2023 deed ik een bestuursjaar bij (toen nog) DWARS Amsterdam waar ik samen met 

DWARS Rotterdam-Rijnmond heb gewerkt o.a. aan een themaavond over Openbaar 

Vervoer. 

Hopelijk geven jullie mij het vertrouwen om de taken van Kascommissielid uit te voeren. Als 

je nog vragen aan me hebt kan je mij bereiken via +31615193163 en dan zal ik ze zsm 

beantwoorden. 

Groetjes en veel plezier! 

Pepijn van Leeuwen: 

 

Ruben Bals: 
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Bijlage. 
Motivatiebrief Gabriel Gomes Barros – B1 versie & Engelse versie 

B1 versie: Mijn naam is Gabriel Gomes Barros. Ik kom uit Rotterdam en heb ADHD. Mijn 

familie komt uit Kaapverdië. Ik studeer bestuurskunde en rechten aan de Erasmus 

Universiteit Rotterdam. Ik vind het belangrijk om te leren hoe de overheid werkt en om 

problemen in de samenleving op te lossen. Mijn studies en wat ik doe naast mijn studie 

helpen mij om eerlijk en rechtvaardig te zijn. Ik wil voorzitter worden van het bestuur van 

DWARS Rotterdam Rijnmond. Op dit moment ben ik voorzitter van de zorg- en welzijnsgroep 

bij DWARS. Ik wil graag meer doen voor DWARS in onze regio. Ik ben geboren en 

opgegroeid in Rotterdam en wil iets goeds doen voor de stad en voor de leden van DWARS. 

Als voorzitter wil ik dat DWARS een hechte groep wordt waar iedereen zich thuis voelt. Ik wil 

een veilige plek maken waar we kunnen praten over onze sociale en groene ideeën. Ik wil 

ook dat DWARS groeit en dat meer jongeren lid worden. Het is belangrijk dat DWARS 

zichtbaar blijft in de stad en dat we samenwerken met GroenLinks voor de 

gemeenteraadsverkiezingen van 2026. We waren de grootste bij de Provinciale en Europese 

verkiezingen; nu willen we dat ook bij de gemeenteraadsverkiezingen zijn. Ik heb tien jaar 

ervaring met het laten meedoen van jongeren. Ik ben trots op wat ik heb bereikt. Ik heb 

jongeren geholpen om hun rechten op te eisen. In verschillende besturen heb ik jongeren 

vertegenwoordigd bij belangrijke mensen, zoals ministeries, welzijnsorganisaties, de Tweede 

Kamer en belangengroepen. Ik heb vaak de rol van voorzitter gehad, zoals je op mijn CV 

kunt zien. Wat mij bijzonder maakt, is mijn enthousiasme, mijn sociale karakter en mijn 

betrouwbaarheid. Ik kan niet tegen oneerlijkheid en zet me al lang in tegen dingen die niet 

eerlijk zijn die jongeren en kinderen in Nederland wordt aangedaan. Deze eigenschappen wil 

ik graag inzetten als voorzitter van Dwars Rotterdam-Rijnmond. Met strijdbare groeten, 

Gabriel Luciano Gomes Barros (hij/hem) 

Engelse versie: Dear chapter members, My name is Gabriel Gomes Barros, a neurodiverse 

(ADHD) Rotterdammer with Cape Verdean roots. I am in my final year of Public 

Administration and my second year of Law at Erasmus University Rotterdam. I chose Public 

Administration due to my interest in public governance and my ambition to contribute to 

societal issues. My studies and extracurricular activities strengthen my sense of justice. I am 

applying for the position of president of the board of DWARS Rotterdam Rijnmond. Currently, 

I am the chair of the healthcare and welfare committee within DWARS. I want to be more 

actively involved with DWARS in the region. As a born and raised Rotterdammer, I want to 

make a difference for the city and for our members. My goals as president are to make 

DWARS a close-knit region where members feel like family and can discuss social and green 

ideals in a safe environment. I want to grow the chapter and encourage more young people 

to join DWARS. It is also important for DWARS to remain visible in the city and to start 

preparing with GroenLinks for the 2026 municipal elections. We became the largest during 

the Provincial and European elections; now we want to achieve the same in the municipal 

elections. With ten years of experience in youth participation, I am proud of my 

accomplishments. I have encouraged young people to actively claim their rights. In various 

boards, I have promoted youth participation and represented their perspectives to key figures 

at the national level, such as ministries, directors of (welfare) organizations, the House of 

Representatives, and advocacy groups. As you can see on my CV, I have often held the role 

of chair. What characterizes me is my drive, social nature, and reliability. I cannot stand 

inequality and have long been committed to fighting injustice faced by young people and 

children in the Netherlands. I would like to use these qualities as president of the board of 

DWARS Rotterdam Rijnmond With determined regards, Gabriel Luciano Gomes Barros 

(he/him) 



20 
 

 

 

 

 


	Voorwoord/algemene verantwoording.
	Programma*
	Verantwoording Voorzitter
	Verantwoording Secretaris en Vicevoorzitter.
	Verantwoording Penningmeester
	Verantwoording Algemeen bestuursleden
	Financiële verantwoording
	Verslag kascommissie
	Motivatie nieuw bestuur.
	Benoeming Kascommissie leden
	Bijlage.

